
Z á p i s n i c a 

zo VI. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 3.7.2023 

 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 
  

 1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice 

    a programu rokovania). 

    Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

 2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na V. zasadnutí         

    Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

 3. Slovo pre verejnosť. 

 

 4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 

    Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja 

nehnuteľného majetku - pozemkov registra "C" parc. č. 1046/6, 

1046/7, 1045/6, 1045/7, 1045/8, 1045/9 a 1045/2 k. ú. 

Trenčianske Jastrabie v prospech Obce Trenčianske Jastrabie 

ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

b) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja 

nehnuteľného majetku - pozemkov registra "C" parc. č. 190/1, 

190/7, 702/1, 702/7, 702/8, 1711/4,1711/5, 1711/6, 1711/7     

a 1711/8 k. ú. Uhrovec v prospech Obce Uhrovec ako prípad 

hodný osobitného zreteľa.  

c) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja 

nehnuteľného majetku - pozemkov registra "C" parc. č. 5093/8, 

5093/9, 5093/10 a 5093/11 k. ú. Beckov v prospech Obce 

Beckov. 

d) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 

zákonného vecného bremena na pozemku registra "C" parc. 

č.614/6 k. ú. Kostolná - Záriečie v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s., Bratislava 

e) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 

zákonného vecného bremena na pozemku KNC parc. č. 3983/1      

v k. ú. Trenčianske Jastrabie v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a. s., Bratislava. 

f) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

   registra "C" parc. č. 1045/1, 1045/2 a 1046/1 k. ú. 

Trenčianske Jastrabie v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s., Bratislava. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 4007 k. ú. Trenčianske Jastrabie        

v prospech Ing. Samuela Ježíka. 
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h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

   registra "C" parc. č. 342/1 k. ú. Sedličná a parc. č.445/1   

k. ú. Malé Stankovce v prospech: Lukáš Prekop a Nikola 

Prekop. 

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "E" parc. č. 9021 k. ú. Slavnica v prospech Róberta 

Šima a Ing. Stanislavy Šimo. 

j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 754/2 k. ú. Orechové v prospech 

Alexandry Sokolovej. 

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k. ú. Horné 

   Kočkovce v prospech Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

l) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK - 

   stavby "Zlepšenie dopravnej dostupnosti Bošáckej doliny" 

   do správy správcu - Správy ciest TSK. 

m) Návrh na schválenie nadobudnutia spoluvlastníckych 

   podielov k pozemkom v k. ú. Púchov kúpou od vlastníkov - 

   Janky Mičurovej, Márie Tichej, Ing. Juraja Mičuru, ADP 

   service, s.r.o., Sports & Training Centre, s.r.o., SISI 

   Land, s.r.o. a SEZAM, s.r.o. 

 

5. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho     

samosprávneho kraja č. 5/2023, ktorým sa zriaďuje Výdajná školská 

jedáleň, Ul. SNP 413/8, Myjava ako súčasť Strednej priemyselnej 

školy, Ul. SNP 413/8, Myjava 

Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb. školstva a kult. 

 

6. Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám 

   organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 8 k Zriaďovacej listine Centrum 

sociálnych služieb v Novom Meste nad Váhom,Bernolákova ulica 

604/14, 915 01 Nové Mesto nad Váhom. 

   Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Oddelenia soc.pomoci 

b) Návrh na schválenie Dodatku č. 10 k Zriaďovacej listine 

Strednej priemyselnej školy, Ul. SNP 413/8, Myjava, so sídlom 

Ul. SNP 413/8, 907 01 Myjava. 

   Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.školstva a kult. 

 

7. Návrh na odvolanie a voľbu zástupcu Trenčianskeho samosprávneho     

kraja za člena dozornej rady neziskovej organizácie Kreatívny   

inštitút Trenčín, n. o.. 

   Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

 8. Diskusia – Rôzne. 

 9. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 

10. Záver. 
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R o k o v a n i e: 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice        

a programu rokovania). 

   Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobrý deň prajem, chcem sa spýtať, keďže je už teda júl a je tu 

dosť teplo, nemáme na poriadnu klimatizáciu, tak pustiť klímu, tá 

nestíha. Ak dámy dovolia, môžeme si dať dole saká? Áno? Ďakujem 

veľmi pekne, tak môžeme.  

Takže pekný deň vám prajem. Vitajte aj v tomto letnom období      

na júlovom zastupiteľstve. Tento termín sme si spoločne schválili, 

aby sme mali čo najviac poslancov a hlavne, aby sme boli 

uznášaniaschopní, pretože aj dnes máme VZN-ko, máme majetkové 

veci, kde potrebujeme trojpätinovú väčšinu, takže dúfam, že nás 

bude dosť. A z prítomného počtu poslancov to máme akosi divno 

spočítané, ale skúsim sa z toho vysomáriť. Ospravedlnený je pán 

poslanec Bielik, Dvonč, Filo, Hajšová, Halabrín, Novotná, Oulehle, 

Porubcová, Steiner, Tomáš Vaňo a Šimon Žďárský. A neskôr by mal 

prísť pán poslanec Marušinec a pani poslankyňa Baková. Takže keď 

dobre rátame, 11 poslancov sa ospravedlnilo, takže 33 a dvaja 

prídu neskôr, takže by nás malo byť asi 31. 

Takže vážené panie poslankyne, páni poslanci, dovoľte mi otvoriť 

dnešné šieste zasadnutie Zastupiteľstva Trenčianskeho samospráv-

neho kraja (TSK) v šiestom volebnom období a v rámci zvyšovania 

transparentnosti a otvorenosti regionálnej samosprávy TSK je aj 

dnešné rokovanie zastupiteľstva vysielané online. Ďakujem veľmi 

pekne firme, ktorá nám zabezpečuje toto online vysielanie a tým 

pádom celý priebeh aj dnešného zastupiteľstva je možné sledovať 

naživo verejnosťou na webovom sídle TSK alebo na kanále 

youtube.com. Záznamy z rokovaní zastupiteľstva sú zverejnené      

na webovej stránke TSK v sekcii Úradná tabuľa Zasadnutia 

zastupiteľstva. Samozrejme, ako vždy budeme o prerokovaných bodoch 

dnešného zastupiteľstva informovať verejnosť a médiá po rokovaní. 

Chcem vám oznámiť, že zápisnica z predošlého, piateho zasadnutia 

Zastupiteľstva TSK zo dňa 15. mája bola overená a je zverejnená    

na webovej stránke Trenčianskeho samosprávneho kraja. A chcem 

privítať na dnešnom rokovaní okrem poslancov Národnej rady aj 

prítomných tlmočníkov, nakoľko aj dnešné rokovanie bude už 

tradične s tlmočením do posunkovej reči, čím chceme teda 

sprístupniť priebeh nášho rokovania aj pre občanov so zdravotným 

postihnutím. Chcem privítať aj zamestnancov Trenčianskeho 

samosprávneho kraja a zástupcov médií. Program, podľa ktorého by 

sme sa mali dnes riadiť, vám bol predložený v dostatočnom časovom 

predstihu, aj verejnosti, nielen poslancom a všetky materiály, 

ktoré vychádzajú z toho dnešného programu, boli predložené 

v intranetovej knižnici TSK v dostatočnom časovom predstihu a sú 

aj na webovej stránke TSK. Komisie, ktoré boli, vlastne všetky 

komisie boli formou per rollam k materiálom dnešného zastu-
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piteľstva a jedna komisia sa nekonala, Regionálneho rozvoja 

cestovného ruchu, pretože nemali žiadne body a na Rade predsedov 

komisií boli všetky tieto materiály, ktoré sa dnes prerokúvajú, 

prejednané dňa 19. júna 2023. Ako obvykle poverujem písaním 

zápisnice z dnešného zasadnutia pani Mgr. Annu Hájkovú a pre 

prípad, že nebude fungovať naše elektronické hlasovacie zaria-

denie, tak za skrutátorov určujem pani, slečny: Mgr. Kukučkovú     

a Mgr. Jánoškovú. Za overovateľov zápisnice z dnešného VI. 

zasadnutia Zastupiteľstva TSK navrhujem overovateľov pani Bc. 

Máriu Machovú a Ing. Romana Španihela, obidvaja sú tu, som ich 

videl. Takže to je môj návrh a predtým, než budeme teda hlasovať   

o návrhu overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, chcem vás 

požiadať, aby sme sa, pani poslankyne, páni poslanci, 

prezentovali. Nech sa páči, prezentujme sa. Ešte asi jeden 

poslanec, jeden poslanec asi nemá kartu. Majka Machová, že? 

Vynikajúce. Čiže prezentovaných 31, dobre sme to spočítali. 

Ďakujem veľmi pekne za prvotnú prezentáciu a budeme teraz hlasovať 

o návrhu overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia. Nech sa 

páči, hlasujeme o návrhu overovateľov - pani poslankyne Machovej  

a pána poslanca Španihela, ktorí budú overovateľmi dnešnej 

zápisnice. 

 

ZA - 29 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 2. 

Overovateľov dnešnej zápisnice sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 113/2023 A  

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                tejto zápisnice).    

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Teraz sa chcem spýtať panie poslankyne, páni 

poslanci, či máte nejaký návrh na zmenu, resp. doplnenie návrhu 

rokovania programu dnešného zastupiteľstva. Ak nikto, uzatváram 

možnosť dávať návrhy na zmenu, resp. doplnenie programu rokovania 

dnešného zastupiteľstva. Budeme hlasovať o návrhu programu tak, 

ako ste ho dostali predložený, nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA - 29 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 2 

poslanci. Program dnešného rokovania zastupiteľstva sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 113/2023 B  

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                tejto zápisnice).  

 

  

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na V. zasadnutí  

Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne a prejdeme hneď k bodu číslo 2., a to je 

Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na piatom zasadnutí 

Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. Nech sa páči, 

pán hlavný kontrolór, máte slovo. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, páni podpredsedovia, 

pani poslankyne, páni poslanci, kolegyne, kolegovia, hostia, 

novinárska obec. Dovoľte, aby som uviedol bod 2. programu 

rokovania zastupiteľstva, a to Správa plnenie uznesení z predchá-

dzajúceho zastupiteľstva. Na piatom zasadnutí bolo prijatých 

celkovo 34 uznesení, ktoré mali formu berie na vedomie, schvaľuje 

a 3 uznesenia boli zamerané na menovanie riaditeľky Centra 

sociálnych služieb LÚČ, delegovanie zástupcu TSK do Územnej 

školskej rady Trenčín a odvolanie a voľba zástupcov TSK do výboru 

pre otázky zamestnanosti. Čo sa týka schvaľovacích, tam bolo 27 

uznesení, vzalo na vedomie zastupiteľstvo 4 uznesenia, 

schvaľovacie v prevažnej miere to boli riešenie prebytočného 

majetku. Čo sa týka uznesení, ktoré sleduje Útvar hlavného 

kontrolóra z hľadiska plnenia termínov, bol prijatý Program 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja TSK na roky 2022-2030, 

kde bol schválený program rozvoja a akčný plán, ktorého 

vyhodnotenie, čo sa týka monitorovania a hodnotenia plnenia 

Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja na roky 2022-

2030.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pán poslanec, mobil Vám zvoní. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

V čase na septembrovom zasadnutí - odpočet a Akčného plánu spolu 

s aktualizáciou pravidelne raz za rok, najneskôr v termíne 

predloženého návrhu rozpočtu, t.j. november 2023. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tejto správy. Otváram diskusiu    

k bodu číslo 2. Hlási sa niekto? Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, 

ako je uvedené pod bodom číslo 2. Správa z kontroly plnenia 

uznesení prijatých na piatom zasadnutí Zastupiteľstva TSK. Nech sa 

páči, pani poslankyne, páni poslanci, hlasujeme. 

 

ZA - 28 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 3. 

Uznesenie k bodu číslo 2. ste schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 114/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice).    

 

 

3. Slovo pre verejnosť.  
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne hlavnému kontrolórovi za uvedenie tohto bodu. Bod 
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číslo 3. to je Slovo pre verejnosť. V zmysle Rokovacieho poriadku 

Zastupiteľstva TSK sme nedostali žiadnu takúto písomnú žiadosť    

v stanovenej lehote 72 hodín pred rokovaním zastupiteľstva. 

 

 

4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
    Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prešli by sme teda k bodu číslo 4., to je náš najdlhší bod            

na dnešnom rokovaní zastupiteľstva, a to sú Návrhy na riešenie 

prebytočného majetku TSK. Sú tam 2 osobitné zretele, ako som 

spomínal a poprosím Tomáša Baláža, aby uviedol jednotlivé body 4. 

a) až 4. m). Takže, Tomáš, nech sa páči a potom budeme o každom 

bode hlasovať zvlášť. Poprosím ten prípad hodný osobitného zreteľa 

bodu 4.a), 4.b), tiež okomentovať. 

 

4.    
a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu         

a predaja nehnuteľného majetku - pozemkov registra "C" parc. 

č. 1046/6, 1046/7, 1045/6, 1045/7, 1045/8, 1045/9 a 1045/2  

k. ú. Trenčianske Jastrabie v prospech Obce Trenčianske   

Jastrabie ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážení páni 

podpredsedovia, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, 

kolegyne, kolegovia, hostia, dovoľte mi teda v písmene a) 

predložiť Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu      

a predaja nehnuteľného majetku - pozemkov registra "C" 

parc. č. 1046/6, 1046/7, 1045/6, 1045/7, 1045/8, 1045/9 a 1045/2 

k. ú. Trenčianske Jastrabie v prospech obce Trenčianske Jastrabie 

ako prípad hodný osobitného zreteľa. O odkúpenie vyššie uvedených 

pozemkov, ktoré sa nachádzajú v súbehu s cestou III/1860 vo vlast-

níctve TSK, požiadala obec Trenčianske Jastrabie, ktorá na nich 

plánuje vybudovanie nových a rekonštrukciu terajších chodníkov 

popri tejto ceste a presun autobusovej zastávky z dôvodu zvýšenia 

bezpečnosti chodcov a plynulosti cestnej dopravy. Tieto pozemky sú 

vo správe Správy ciest Trenčianskeho samosprávneho kraja, ktorá 

teda súhlasila s odpredajom v prospech žiadateľa, nakoľko sú 

prebytočným majetkom pre správu Správy ciest, ako aj pre 

Trenčiansky samosprávny kraj. Prevod vlastníctva sa navrhuje      

za kúpnu cenu vo výške 1,- eura za celý predmet prevodu, ako 

prípad hodný osobitného zreteľa, kde týmto dôvodom je potreba 

usporiadania právneho vzťahu k prevádzaným pozemkom, na ktorých 

obec Trenčianske Jastrabie má zámer vybudovať chodník, ktorý ako 

miestna komunikácia bude vo vlastníctve obce Trenčianske 

Jastrabie, taktiež rekonštruovať existujúce chodníky, ktoré sú ako 

miestna komunikácia vo vlastníctve obce, presun autobusovej 

zastávky z dôvodu zvýšenia bezpečnosti chodcov a plynulosti 
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cestnej dopravy a zosúladenie právneho stavu s faktickým stavom, 

nakoľko sa o dané parcely už v súčasnosti stará obec, a to najmä 

kosením a výsadbou zelene. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 4. a). Keď 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať  

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. a). Ešte zopakujem, je to 

prípad hodný osobitného zreteľa, preto pre prijatie uznesenia je 

potrebná trojpätinová väčšina hlasov všetkých poslancov, t.j. 27. 

Nech sa páči, hlasujeme, pani poslankyne, páni poslanci. 

 

ZA - 31 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVAL - 1 

poslanec. Uznesenie k bodu 4. a) sme schválili. Ďakujem veľmi 

pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 115/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice).   

 

4.    
b) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu a predaja nehnu-

teľného majetku - pozemkov registra "C" parc. č. 190/1, 

190/7, 702/1, 702/7, 702/8, 1711/4, 1711/5, 1711/6, 1711/7   

a 1711/8 k. ú. Uhrovec v prospech Obce Uhrovec ako prípad 

hodný osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, uveď bod 4. b), to je tiež osobitný zreteľ, 

ale teraz pre obec Uhrovec, nech sa páči.  

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom teda Návrhu na schválenie prebytočnosti, spôsobu 

prevodu a predaja nehnuteľného majetku, pozemkov registra "C", 

parc. č. 190/1, 190/7, 702/1, 702/7, 702/8, 1711/4, 1711/5, 

1711/6, 1711/7, 1711/8. k. ú. Uhrovec, v prospech obce Uhrovec ako 

prípad hodný osobitného zreteľa. O odkúpenie predmetných pozemkov 

požiadala obec Uhrovec, ktorá v súbehu s cestou III/1831 vo vlast- 

níctve TSK od roku 2018 rekonštruuje chodníky a súčasne plánuje   

v novom Programovacom období pokračovať v rekonštrukcii terajších 

chodníkov popri tejto ceste a taktiež verejných priestranstiev   

na Námestí Ľudovíta Štúra v obci. Rekonštrukcia by teda prispela   

k zlepšeniu estetickej hodnoty pamiatkového územia centra obce 

Uhrovec, kde sa nachádzajú aj rodný dom Ľudovíta Štúra a Alexandra 

Dubčeka. Uvedené chodníky a verejné priestranstvo obec v minulosti 

vybudovala, dlhodobo na svoje náklady celoročne udržiava. Verejné 

priestranstvo na Námestí Ľudovíta Štúra v obci Uhrovec je v súčas-

nosti v nevyhovujúcom stave a bude potrebná jeho rekonštrukcia. 

Tieto pozemky sú v správe Správy ciest TSK, ktorá súhlasila 

s odpredajom v prospech obce. Kúpna cena sa navrhuje vo výške 1,-  

eura ako prípad hodný osobitného zreteľa, kde týmto dôvodom je 

potreba usporiadania právneho vzťahu k prevádzaným pozemkom,      
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na ktorých obec Uhrovec vybudovala a rekonštruuje chodníky, ktoré 

ako miestna komunikácia budú vo vlastníctve obce Uhrovec,         

a taktiež verejného priestranstva na Námestí Ľudovíta Štúra v obci 

Uhrovec, ktoré je v súčasnosti v nevyhovujúcom stave a bude 

potrebná jeho rekonštrukcia, pričom o uvedené nehnuteľnosti sa 

dlhodobo    na svoje náklady stará obec Uhrovec. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie bodu číslo 4. b). Nech sa páči, 

otváram diskusiu k tomuto bodu, pani poslankyne, páni poslanci. 

Pani starostka Máčeková, poslankyňa, nech sa páči. 

Ing. Zuzana Máčeková (poslankyňa)  

Vážený pán predseda, milí páni podpredsedovia, kolegovia poslanci, 

poslankyne. Ja by som vás chcela veľmi pekne poprosiť, vzhľadom     

k tomu, že dnes tu sedím ako poslankyňa, ale zároveň som aj 

starostka tejto obce, v ktorej už pracujem 21 rokov a momentálne 

ten stav toho námestia je veľmi v zlom nevyhovujúcom stave. Ja keď 

som sa pýtala teda v minulosti, či by bolo možné zrekonštruovať 

túto pamiatkovú zónu, tak neboli nikdy na to financie. Javí sa 

teraz taká možnosť, že je možné pristúpiť k rekonštrukcii tohto 

námestia, získať vlastne cez Plán obnovy alebo možno cez Program 

Slovensko eurofondy a vzhľadom k tomu, že mi záleží na tom, aby to 

námestie, kde sa nachádza viacero tých kultúrnych pamiatok 

vypadalo tak, ako sa patrí na dnešné 21. storočie, tak vás chcem 

veľmi pekne poprosiť, aby ste podporili tento návrh a už vopred  

ďakujem aj pánovi predsedovi, že pochopil. My sme totižto           

v minulosti, ozaj aj tí moji predchodcovia vybudovali celé toto 

námestie, ja ho každoročne, celoročne udržiavam. A takisto tie 

investície, ktoré idú z rozpočtu obce na bežnú opravu a údržbu 

vynakladané sú každoročne, akurát že tie kapitálové výdavky         

v zmysle Zákona o rozpočtových pravidlách nie je možné na cudzom 

majetku realizovať. Takže, ďakujem veľmi pekne za pochopenie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, pani starostka, ďakujem veľmi pekne, som rád teda, že som 

pochopil, konečne. Ďakujem veľmi pekne. Samozrejme, môže hlasovať 

aj pani starostka. Nie je to v žiadnom osobnom záujme, je to        

vo verejnom záujme, v prospech obce Uhrovec, nie v prospech pani 

starostky ako fyzickej osoby. Ešte niekto, prosím vás do diskusie? 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. b), a je to teda 

osobitný zreteľ, tiež na schválenie potrebujeme 27 poslancov. Nech 

sa páči, hlasujeme. 

 

ZA - 31 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVAL - 1. 

Uznesenie k bodu číslo 4. b) sme schválili. 

 

          U z n e s e n i e  číslo 116/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 
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4.    
c) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja 

nehnuteľného majetku - pozemkov registra "C" parc. č. 5093/8, 

5093/9, 5093/10 a 5093/11 k. ú. Beckov v prospech Obce     

Beckov.  

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Tomáš, nech sa páči, uviesť bod číslo 4. c). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie prebytočnosti spôsobu 

prevodu a predaja nehnuteľného majetku, pozemkov registra "C", 

parc. č. 5093/8, 5093/9, 5093/10 a 5093/11 k. ú. Beckov v prospech 

obce Beckov, obec Beckov požiadala o odkúpenie vyššie uvedených 

pozemkov, na ktorých v súbehu s cestou II/507 vo vlastníctve TSK 

plánuje rekonštrukciu terajších chodníkov popri tejto ceste. 

Pozemky sú teraz v správe Správy ciest TSK, táto súhlasila 

s odpredajom v prospech obce, nakoľko sú pre výkon činnosti Správy 

ciest prebytočným majetkom a prevod vlastníctva sa navrhuje       

za kúpnu cenu vo výške 1,- eura, čo je teda štandardom v prípade 

pozemkov pod chodníkmi vo vlastníctve samospráv. Ďakujem veľmi 

pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Tak to je rozdiel medzi osobitným zreteľom a nie 

osobitným zreteľom teraz, hej? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, tam vlastne tie chodníky už sú vybudované, tzn. že ide         

o prevod pozemkov zastavaných stavbou vo vlastníctve žiadateľa. 

Čiže nie ako osobitný zreteľ, ale ako pozemky, ktoré sú už 

zastavané stavbou. V súčasnosti tam tie chodníky sú, takže preto 

to nie je osobitný zreteľ. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. c). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o Návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 4. c). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA - 31 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVAL - 1. 

Uznesenie k bodu číslo 4. c) sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 117/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                   tejto zápisnice). 

 

4.    
d) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie        

zákonného vecného bremena na pozemku registra "C" parc. č. 

614/6 k. ú. Kostolná - Záriečie v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s., Bratislava.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, ďalší bod. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie jednorazovej náhrady       

za zriadenie zákonného vecného bremena na pozemku registra "C", 

parc. č. 614/6 k. ú. Kostolná - Záriečie v prospech Západosloven-

skej distribučnej, Bratislava, kde Západoslovenská distribučná      

na predmetnom pozemku vybudovala elektroenergetické zariadenie,   

a to podzemné káblové NN vedenie, kde teda v súlade s § 11 Zákona 

o energetike vzniklo zákonné vecné bremeno. Náhrada jednorazová sa 

navrhuje vo výške 10,25 eur/m2, čo je jednorazová náhrada celkom    

vo výške 952,88 eura v zmysle znaleckého posudku, ktorý predložila 

Západoslovenská distribučná, a ktorej hodnota je teda vyššia, ako 

je hodnota v zmysle cenovej mapy schválenej Zastupiteľstvom TSK, 

kde by tá odplata bola len vo výške 5,28 eur/m2. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 4. d). Ak nikto, 

končím možnosť hlásiť sa do diskusie. Budeme hlasovať o Návrhu 

uznesenia pod týmto bodom 4. d). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA - 30 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 2 

poslanci. Uznesenie bodu číslo 4. d) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 118/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

4.    
e) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie zákon-

ného vecného bremena na pozemku KNC  parc. č. 3983/1 v k. ú. 

Trenčianske Jastrabie v prospech spoločnosti Západoslovenská 

distribučná, a. s., Bratislava.    

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, poviete bod číslo 4. e). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie jednorazovej náhrady       

za zriadenie zákonného vecného bremena na pozemku KNC  

parc. č. 3983/1 v k. ú. Trenčianske Jastrabie v prospech spoloč-

nosti Západoslovenská distribučná, Bratislava, kde teda opäť      

v zmysle § 11 Zákona o energetike vzniklo zákonné vecné bremeno, 

ktoré vzniklo uložením, alebo teda vybudovaním kioskovej 

trafostanice napojenej pomocou novej zemnej káblovej prípojky VN 

linky, ktorú vybudovala Západoslovenská distribučná, kde je  

odplata stanovená vo výške 96,20 EUR za celý predmet vecného 

bremena, t. j. 7,40 EUR/m2 v zmysle schválenej cenovej mapy Zastu-

piteľstva TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k bodu číslo 4. e). Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia       
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pod týmto bodom 4. e). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA - 29 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0,  NEHLASOVALI - 2. 

Uznesenie pod bodom číslo 4. e) sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 119/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

4.    
f) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

registra "C" parc. č. 1045/1, 1045/2 a 1046/1 k. ú. Tren-

čianske Jastrabie v prospech Západoslovenskej distribučnej, 

a.s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, uveďte bod číslo 4. f). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemkoch registra "C", parc. č. 1045/1, 1045/2, 1046/1, k. ú. 

Trenčianskej Jastrabie v prospech Západoslovenskej distribučnej, 

Bratislava, ide o klasické zriadenie vecného bremena a povinnosti 

strpieť zriadenie uloženia elektroenergetických zariadení, a to 

rozšírenia distribučnej NN siete, a s tým spojených povinností 

TSK, na dobu neurčitú, v prospech oprávneného z vecného bremena - 

Západoslovenskú distribučnú, za odplatu - jednorazovú náhradu     

vo výške 9,25 eur/m2, čo je pri celkovom zábere 161 m², náhrada 

celkom vo výške 1.489,25 EUR, určenú podľa cenovej mapy Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK, ktorú zaplatí žiadateľ o rozšírenie 

tejto siete. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne za uvedenie tohto bodu. Otváram diskusiu k bodu 

číslo 4. f). Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie     

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. f). Nech 

sa páči, hlasujme. 

 

ZA - 30, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 2 poslanci. 

Uznesenie pod bodom číslo 4. f) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 120/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

4.    
g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku   

registra "C" parc. č. 4007 k. ú. Trenčianske Jastrabie       

v prospech Ing. Samuela Ježíka. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne, Tomáš, poprosím o uvedenie bodu číslo 4. g). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra "C", parc. č. 4007 k. ú. Trenčianske Jastrabie 

v prospech Ing. Samuela Ježíka, ide teda o zriadenie vecného 

bremena spočívajúce v povinnosti TSK strpieť uloženie inžinier-

skych sietí (vodovodu, elektrického vedenia), a s tým súvisiacich 

povinností umožnenia prechodu prejazdu, na dobu neurčitú v pros-

pech tohto žiadateľa, za odplatu - jednorazovú náhradu stanovenú  

v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK, pre intra- 

vilán obce Trenčianske Jastrabie vo výške 9,25 eur/m2, čo je pri 

celkovej výmere 33 m² jednotlivých dielov jednorazová náhrada     

vo výške 305,25 EUR, ktorú zaplatí tento žiadateľ. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k bodu číslo 4. g), nech sa páči. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie. Budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 4. g). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA - 29 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 3. 

Uznesenie k bodu číslo 4. g) sme schválili.  

 

                               U z n e s e n i e  číslo 121/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice). 

 

4.    
h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

registra "C" parc. č. 342/1 k. ú. Sedličná a parc. č. 445/1 

k. ú. Malé Stankovce v prospech: Lukáš Prekop a Nikola    

Prekop. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Takže nech sa páči, predložiť bod 4. h). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemkoch registra "C", parc. č. 342/ 1. k. ú. Sedličná        

a parc. č. 445/1 k. ú. Malé Stankovce v prospech Lukáša Prekopa    

a Nikoly Prekop. Opäť teda povinnosť TSK strpieť uloženie inži-

nierskych sietí (vodovodnej prípojky), na dobu neurčitú,          

v prospech týchto žiadateľov a každodobého vlastníka pozemkov 

123/1, za odplatu - jednorazovú náhradu stanovenú v zmysle 

platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre intravilán obce 

Trenčianske Stankovce vo výške 9,25 EUR/m2, čo je celková 

jednorazová náhrada vo výške 379,25 eura, ktorú uhradia títo 

žiadatelia. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie tohto bodu. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. 

h). Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod týmto bodom číslo 4. h). Nech sa 
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páči, hlasujeme. 

 

ZA - 30 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 2. 

Uznesenie k bodu číslo 4. h) sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 122/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice). 

 

4.    
i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku    

registra "E" parc. č. 9021 k. ú. Slavnica v prospech       

Róberta Šima a Ing. Stanislavy Šimo. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Tomáš, požiadam o bod 4. i) uviesť, a to je 

zasa ďalšie vecné bremeno, teraz v k. ú. Slavnica. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, áno, ide teda o Návrh na schválenie zriadenia vecného 

bremena na pozemku registra "E", parc. č. 9021, k. ú. Slavnica    

v prospech Róberta Šima a Ing. Stanislavy Šimo. Opätovne teda 

povinnosť TSK strpieť zriadenie vecného bremena prechodu, prejazdu 

a uloženia inžinierskych sietí (plynu a elektrickej energie)      

vo vymedzených rozsahoch v zmysle geometrického plánu, na dobu 

neurčitú, v prospech týchto žiadateľov, za odplatu - jednorazovú 

náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom 

TSK pre intravilán obce Slavnica vo výške 6,60 eur/m2, čo je pri 

celkovej výmere jednotlivých dielov jednorazová náhrada vo výške 

356,40 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. i). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod týmto bodom číslo 4. i). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA - 29 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 3. 

Uznesenie pod bodom číslo 4. i) sme schválili. Ďakujem veľmi 

pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 123/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice). 

 

4.    
j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 754/2 k. ú. Orechové v prospech   

Alexandry Sokolovej.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bod číslo 4. j) to je zase ďalšie zriadenie vecného bremena, teraz 

v k. ú. Orechové, Trenčín. Nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Áno, je to v prospech Alexandry Sokolovej. 

Návrh, kde sa navrhuje zriadenie vecného bremena - povinnosť TSK 

strpieť uloženie vodovodnej prípojky a strpieť právo prechodu      

a prejazdu cez pozemok vo vlastníctve žiadateľky podľa 

predložených geometrických plánov, na dobu neurčitú, v prospech 

žiadateľky, za odplatu - jednorazovú náhradu stanovenú v zmysle 

platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre intravilán mesta 

Trenčín, vo výške 26,55 eur/m2, čo je pri celkovej výmere 52 m² 

jednotlivých dielov jednorazová náhrada vo výške 1380,60 EUR. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. j). Ak 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať    

o návrhu uznesenia pod týmto bodom. Nech sa páči, hlasujeme        

o uznesení pod bodotm číslo 4. j). 

 

ZA - 28 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 4. 

Uznesenie pod bodom číslo 4. j) sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 124/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice). 

 

4.    
k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k. ú. Horné 

Kočkovce v prospech Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči. Ešte máme tu 4 body, teda 3 body.  

4. k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k. ú. Horné 

Kočkovce, v prospech TSK.  

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Tentokrát teda TSK požiadal mesto Púchov o zria-

denie vecného bremena na priznanie práva uloženia inžinierskych 

sietí a práva vstupu za účelom opravy a údržby inžinierskych sietí 

zrealizovaných na uvedených pozemkoch v súvislosti s realizáciou 

stavby Rekonštrukcia vodovodnej prípojky pre objekt Spojenej školy 

Púchov, ktorej je TSK zriaďovateľom. Vecné bremeno teda spočíva    

v povinnosti mesta Púchov strpieť uloženie inžinierskych sietí, 

ako aj vstup za účelom opravy a údržby inžinierskych sietí        

v súvislosti s rekonštrukciou vodovodnej prípojky. Navrhuje sa 

zriadenie vecného bremena na časovo neobmedzenú dobu, odplatne    

za jednorazovú náhradu, ktorá bola stanovená znaleckým posudkom    

z januára 2023 vo výške 325,- eur, ktorú uhradí žiadateľ 

Trenčiansky samosprávny kraj. Zriadenie vecného bremena v prospech 

TSK už schválilo Mestské zastupiteľstvo Púchov na svojom aprílovom 
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zasadnutí. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. k). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 4. k). Nech sa páči, hlasujme. 
 

ZA - 32 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALO - 0. 

Uznesenie bodu číslo 4. k) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 125/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

4.    
l) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK -  

stavby "Zlepšenie dopravnej dostupnosti Bošáckej doliny"    

do správy správcu - Správy ciest TSK. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne, poďme k bodu číslo 4. l) Zverenie majetku        

do správy Správy ciest TSK. Nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Trenčiansky samosprávny kraj ako investor a sta-

vebník realizoval stavbu Rekonštrukcie cesty III/1223 hranica 

ČR/SR - Zemianske Podhradie. Táto stavba bola dokončená v roku 

2021, následne Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja 

a informatizácie, Sekcie IROP súhlasilo s prevodom nadobudnutého   

a zhodnoteného majetku do správy Správy ciest TSK. Tento 

nehnuteľný majetok je zaradený do majetku TSK, evidovaný na 

inventárnej karte majetku v obstarávacej cene 1.126.352,75 EUR. 

Nakoľko je teda táto hodnota vyššia ako 700.000 EUR, o zverení 

majetku do správy organizácie musí rozhodnúť Zastupiteľstvo TSK. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. l). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

pod bodom číslo 4. l). Nech sa páči, hlasujeme. 
 

ZA - 32 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALO - 0. 

Uznesenie k bodu číslo 4. l) sme schválili. 
 

U z n e s e n i e  číslo 126/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

4.    
m) Návrh na schválenie nadobudnutia spoluvlastníckych podielov 

k pozemkom v k. ú. Púchov kúpou od vlastníkov - Janky 

Mičurovej, Márie Tichej, Ing. Juraja Mičuru, ADP service, 

s.r.o., Sports & Training Centre, s.r.o., SISI Land, s.r.o. 

a SEZAM, s.r.o.. 
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Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Máme tu posledný bod, a to je Návrh na schválenie nadobudnutia 

spoluvlastníckych podielov k pozemkom v k. ú. Púchov kúpou        

od vlastníkov pod kruhový objazd, ktorý ide TSK vybudovať v meste 

Púchov. Nech sa páči, Tomáš, uviesť tento bod. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Ako ste už teda predznamenali, TSK je vlastníkom 

cesty II. triedy II/507 prechádzajúcou aj k. ú. mesta Púchov,      

v ktorom sa plánuje na danej ceste vybudovanie okružnej križovatky 

na ceste II. triedy za účelom zlepšenia dopravnej situácie        

v napojení ulice Svätoplukova, Streženická cesta a Riečna v časti 

Streženice, na cestu II/507 v správe Správy ciest. Vybudovanie 

okružnej križovatky je zamerané najmä na zvýšenie bezpečnosti 

motoristickej aj cyklistickej verejnosti v uvedenej lokalite      

a vďaka výstavbe okružnej križovatky by sa mala vyriešiť dlhodobo 

komplikovaná, neprehľadná situácia na danom úseku cesty, znížiť 

nehodovosť a zvýšiť bezpečnosť nielen cyklistov, ale aj všetkých 

účastníkov cestnej premávky. Vzhľadom na plánovanú realizáciu 

výstavby okružnej križovatky je potrebné majetkoprávne vyspo-

riadanie pozemkov, na ktorých bude táto okružná križovatka 

vybudovaná a navrhuje sa teda odkup týchto pozemkov od súkromných 

vlastníkov za ceny podľa predložených znaleckých posudkov. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k bodu číslo 4. m), nech sa páči. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia k bodu číslo 4. m). Tie ceny sú rôzne, ak ste si mali 

možnosť pozrieť a žiadna cena nie je vyššia, ako keď sme 

odkupovali od súkromníka v Púchove na Kolonke. Čiže tam bola cena 

40 EUR + DPH, hej?  

Mgr. Tomáš Baláž  

Plus DPH. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže tie ceny sú nižšie. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA - 31 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVAL - 1 

poslanec. Uznesenie k bodu 4. m) sme schválili. Toto bol posledný 

majetkový bod. 

 

U z n e s e n i e  číslo 127/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                      tejto zápisnice). 

 

5. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-

skeho samosprávneho kraja č. 5/2023, ktorým sa zriaďuje    

Výdajná školská jedáleň, Ul. SNP 413/8, Myjava ako súčasť 

Strednej priemyselnej školy, Ul. SNP 413/8, Myjava 

Predkladal: Mgr. Dušan Porubský - referent Odd. školstva,  
                                      kult., mládeže a športu 
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Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem Tomášovi Balážovi za uvedenie všetkých bodov a prešli by 

sme hneď k bodu číslo 5., a to je Návrh na schválenie VZN TSK 

číslo 5/2023, ktorým sa zriaďuje Výdajná školská jedáleň, Ul. SNP 

Myjava ako súčasť SPŠ Myjava, Ul. SNP 413/8 Myjava. V zastúpení 

predloží tento materiál Mgr. Dušan Porubský, referent Oddelenia 

školstva, kultúry mládeže a športu. Dušan, nech sa páči, máte 

slovo, v krátkosti. 

Mgr. Dušan Porubský  

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, vážení páni podpredsedovia, 

vážené poslankyne, poslanci, vážení kolegovia, hostia. Dovoľte mi, 

aby som predložil Návrh na schválenie Všeobecne záväzného 

nariadenia Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 5/2023, ktorým 

sa zriaďuje Výdajná školská jedáleň na Ul. SNP 413/8, Myjava ako 

súčasť Strednej priemyselnej školy Myjava. Zastupiteľstvo TSK 

uznesením číslo 75/2023 zo zasadnutia konaného dňa 27. marca 

schválilo Návrh na zaradenie školského zariadenia s názvom Výdajná 

školská jedáleň ako súčasť Strednej priemyselnej školy Myjava    

do siete škôl a školských zariadení, s účinnosťou od 1. septembra 

2023. Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej 

republiky vydalo dňa 26. 5. rozhodnutie, ktorým sa zaraďuje 

školské zariadenie s názvom Výdajná školská jedáleň Myjava ako 

súčasť Strednej priemyselnej školy Myjava do siete škôl a škol-

ských zariadení Slovenskej republiky od 1. 9. 2023. Na základe 

uvedeného predkladáme Zastupiteľstvu TSK Návrh na schválenie VZN 

TSK číslo 5/2023, ktorým sa zaraďuje Výdajná školská jedáleň, Ul. 

SNP 413/8 Myjava ako súčasť Strednej priemyselnej školy Myjava. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne. Vážené pani poslankyne, páni poslanci, vlastne, 

prešlo to celým tým procesom schvaľovacím, nielen teda na začiatku 

na zastupiteľstve, ale aj v Krajskej rade pre odborné vzdelávanie, 

ono to následne muselo schváliť Ministerstvo školstva a dnes teda 

Všeobecne záväzným nariadením určujeme vlastne, alebo zriaďujeme 

Výdajnú školskú jedáleň, má byť Dušan od 1.9. tohto roku, hej?  

Mgr. Dušan Porubský  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ako sme hovorili aj na začiatku celého procesu, sme chceli 

urobiť to a vyjsť v ústrety nielen žiakom, ale aj učiteľom        

na tejto priemyslovke, pretože celá jedáleň aj s kuchyňou je      

na internáte a je to trošku vzdialené, takže táto Výdajná školská 

jedáleň má umožniť prístup k jedlu viacerým ľuďom, viacerým 

záujemcom. Nech sa páči, otváram diskusiu k bodu číslo 5.. Ak 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať    

o tomto návrhu uznesenia pod bodom číslo 5., keďže je to všeobecne 

záväzné nariadenie, tak musí byť prijaté 3/5 väčšinou hlasov 

všetkých poslancov, t. j. 27 poslancami. Nech sa páči, hlasujeme, 

pani poslankyne, páni poslanci. 
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ZA - 31 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVAL - 1. 

Uznesenie, teda aj Všeobecne záväzné nariadenie TSK číslo 5/2023 

sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. Trojpätinovou väčšinou. 

 

U z n e s e n i e  číslo 128/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                tejto zápisnice). 

 

 

6. Návrh na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám 

organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 8 k Zriaďovacej listine  

Centrum sociálnych služieb v Novom Meste nad Váhom, 

Bernolákova ulica 604/14, 915 01 Nové Mesto nad Váhom. 

      Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Oddelenia soc. pomoci 
 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k ďalšiemu bodu, to je bod číslo 6. a to sú zriaďovačky, 

máme ich tam 2. návrhy na schválenie Dodatku k Zriaďovacím 

listinám organizácii v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, a tou prvou 

je Návrh na schválenie Dodatku č. 8 k Zriaďovacej listine Centra 

sociálnych služieb v Novom Meste nad Váhom, Bernolákova ulica. 

Tento Návrh na schválenie Dodatku by predložila pani Elena 

Nekorancová, vedúca Oddelenia sociálnej pomoci. Hela, nech sa 

páči, máš slovo. 

PhDr. Elena Nekorancová  

Ďakujem veľmi pekne. Vážený pán predseda, páni podpredsedovia, 

vážené poslankyne, poslanci, kolegovia. Dovoľte mi, aby som 

predložila Dodatok číslo 8. k Zriaďovacej listine Centra 

sociálnych služieb (CSS) v Novom Meste nad Váhom. Tento Dodatok sa 

vlastne dopĺňa z dôvodu doplnenia ďalšej odbornej činnosti        

v zmysle Zákona o sociálnych službách, ktorou je teda zabezpečo-

vanie pomoci pri pracovnom uplatnení, ktorá je jednou z odborných 

činností v Domove sociálnych služieb a v špecializovanom 

zariadení, ale aj z dôvodu rozšírenia o ďalšie druhy sociálnej 

služby, čo je monitorovanie a signalizácia potreby pomoci a odľah-

čovaciu službu. Sociálna služba monitorovanie a signalizácia 

potreby pomoci bude poskytovaná v okrese Nové Mesto nad Váhom      

v rámci trvania Projektu podpory AAL v podmienkach TSK. Tak isto 

sme tam pridelili teda aj okres Trenčín, nakoľko to jedno naše 

zariadenie CSS AVE malo 2 okresy, takže preto dopĺňame aj toto 

Nové Mesto nad Váhom. Odľahčovacia služba je vlastne len ako 

výsledok toho, že sa nám vyplatilo poskytovať túto sociálnu službu 

v našich zariadeniach sociálnych služieb, kde sme ju teda 

schvaľovali na minulých zastupiteľstvách a mali sme pozitívne 

ohlasy od obyvateľov kraja. Materiál bol prerokovaný v Komisii 

sociálnej pomoci a zdravotníctva, takisto v legislatívno-právnej   

a vlastne na základe uvedených týchto zmien predkladáme 

Zastupiteľstvu TSK na schválenie Dodatok číslo 8. k Zriaďovacej 

listine CSS v Novom Meste nad Váhom, s účinnosťou od 4. 7. 2023. 
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Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie tohto bodu. Otváram diskusiu k bodu číslo 6. 

a). Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie, budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 6. a). Nech sa páči, 

hlasujeme, pani poslankyne, páni poslanci. 

 

ZA - 31 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVAL - 1. 

Uznesenie pod bodom číslo 6. a) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 129/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                tejto zápisnice). 

 

6.    
b) Návrh na schválenie Dodatku č. 10 k Zriaďovacej listine 

Strednej priemyselnej školy, Ul. SNP 413/8, Myjava,         

so sídlom Ul. SNP 413/8, 907 01 Myjava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ešte tu máme jednu doplňovačku k Zriaďovacej listine, a to je 

Dodatok číslo 10. k Zriaďovacej listine Strednej priemyselnej 

školy Myjava, a tá vlastne súvisí, tento Dodatok číslo 10. s pred-

chádzajúcim schválením VZN o Výdajnej školskej jedálni pri SPŠ 

Myjava. Dušan, v krátkosti, ak chcete. Ste povedal asi všetko. 

Mgr. Dušan Porubský  

Ďakujem za slovo, dovoľte mi predložiť Návrh na schválenie Dodatku 

číslo 10. k Zriaďovacej listine Strednej priemyselnej školy 

Myjava. Na základe zaradenia Výdajnej školskej jedálne do siete 

škôl a školských zariadení Slovenskej republiky na Strednej 

priemyselnej škole je potrebné v zriaďovacej listine organizácie 

upraviť nasledovné:  

čl. III. Vymedzenie základných verejnoprospešných činností znie:  

bod 3.: Súčasťou organizácie sú: Školský internát na Komenského 

302/1, školská jedáleň na Komenského 302/1 a Výdajná školská 

jedáleň, Ulica SNP 413/8, Myjava. Na základe uvedeného predkladáme 

Zastupiteľstvu TSK Návrh na schválenie Dodatku číslo 10. k Zriaďo- 

vacej listine Strednej priemyselnej školy Myjava, s účinnosťou     

od 1. septembra 2023. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne za uvedenie tohto bodu, otváram diskusiu k bodu 

číslo 6. b). Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie     

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je uvedené pod bodom 

číslo 6. b).  

 

ZA - 31 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVAL - 1 

poslanec. Uznesenie k bodu číslo 6. b) sme schválili. Ďakujem 

veľmi pekne. 
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U z n e s e n i e  číslo 130/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice). 

 

 

7. Návrh na odvolanie a voľbu zástupcu Trenčianskeho samo-

správneho kraja za člena dozornej rady neziskovej organizácie 

Kreatívny inštitút Trenčín, n. o.. 

Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 7., a to je Návrh na odvolanie a voľbu 

zástupcu TSK za člena dozornej rady neziskovej organizácie 

Kreatívny inštitút Trenčín, n. o.. Predkladá Tomáš Baláž.         

V krátkosti, nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Trenčiansky samosprávny kraj je spolu s mestom Trenčín 

zakladateľom Kreatívneho  inštitútu Trenčín, ktorý ako nezisková 

organizácia vznikla za účelom organizácie, koordinácie aktivít     

v súvislosti s úspešnou kandidatúrou mesta Trenčín o titul 

Európske hlavné mesto kultúry 2026. Uznesením Zastupiteľstva TSK 

sa schválilo založenie neziskovej organizácie (n.o.), ako aj 

zakladacia listina a štatút neziskovej organizácie a prví členovia 

Správnej rady a Dozornej rady neziskovej organizácie. V zmysle 

Štatútu členov Dozornej rady volí a odvoláva Správna rada. Správna 

rada zvolí 2 členov Dozornej rady na návrh mesta Trenčín a 2 

členov na návrh Trenčianskeho samosprávneho kraja. Nakoľko 

poslanec Zastupiteľstva TSK Ing. Richard Takáč ako člen Dozornej 

rady za TSK z dôvodu pracovnej vyťaženosti požiadal o uvoľnenie        

z pozície člena Dozornej rady n.o., navrhuje sa v záujme 

zabezpečenia zastúpenia TSK v Dozornej rade teda skončenie 

členstva v Dozornej rade Ing. Richarda Takáča a navrhuje sa 

zvolenie, teda nominácia Ing. Zuzany Máčekovej namiesto Richarda 

Takáča ako člena Dozornej rady n.o. Kreatívny inštitút Trenčín. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 7.. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 7.. Nech sa páči, hlasujme, pani 

poslankyne, páni poslanci. 

 

ZA - 30 poslancov, PROTI - 0, ZDRŽALO SA - 0, NEHLASOVALI - 2. 

Uznesenie pod bodom číslo 7. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne,  

s tým, že Richard Takáč bude odvolaný dňom 5. júla a bude zvolená 

Ing. Máčeková dňom 6. júla 2023. 

 

                          U z n e s e n i e  číslo 131/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice). 
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8. Diskusia – Rôzne. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 8., to je Diskusia - Rôzne. Nech sa páči, 

panie poslankyne, páni poslanci. Ak nikto... To je do ďalšieho 

bodu? Čiže do ktorého, lebo už som to rušil. Aha, takže nech sa 

páči, pán podpredseda Božik. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD.  

Vážený pán predseda, ctené kolegyne, kolegovia, ja len v krátkosti 

chcem reagovať na tú aktuálnu situáciu, ktorá sa vyvíja vo väzbe 

na ambulantné pohotovosti pre deti, kde sme absolvovali viaceré 

rokovania, či už pani vedúca odboru, pán predseda a takisto       

na samostatnom rokovaní s ministrom, opakovane dvakrát na Úrade 

vlády, som mal česť byť ja s tým, že niektoré ambulantné 

pohotovosti začali sa ako z hľadiska rušenia relativizovať, tzn. 

že by mohli byť zachované, akurát, že do prostredia išla 

informácia, že len s tou podmienkou, že by sme si ich sami 

zafinancovali. Ja som pánovi ministrovi odkázal, že teda buď bude 

platiť rovnaké právo pre všetkých, alebo to bude nejaká 

diskriminácia. Ak majú byť platené zo samosprávy, či už mestskej, 

regionálnej pohotovosti, tak potom rovnakým dielom celé Slovensko, 

nielen vybrané pohotovosti, ktoré pán minister odprezentoval, že 

by mohli byť zachované. A tu chcem aj dopredu poprosiť a požiadať, 

keď sa touto témou budete zaoberať aj vy, ktorí kandidujete        

v parlamentných voľbách a budete úspešní, aby sa na tú tému 

nezabudlo, lebo v našom kraji sa to dotýka Nového Mesta, Dubnice, 

Myjavy, ale aj Partizánskeho, že by som bol veľmi rád, keby táto 

téma rezonovala. Bolo by dobré a podľa mňa vhodné aj počas vašich 

predvolebných vystúpení a volebných kampaní, ktoré sa budú 

realizovať tu v rámci Trenčianskeho kraja preto, lebo je potrebné 

vyvinúť spoločný tlak. Na rokovaniach, ktoré som absolvoval ako 

predseda ZMOS-u so všetkými politickými stranami, ktoré majú 5 a 

viacej percent počas minulého týždňa, toto bola jedna z 11 

požiadaviek, ktorými Združenie miest a obcí Slovenska oslovilo 

politické strany naprieč politickým spektrom s podporou 5 a viac 

percent prieskumu verejnej mienky, a výnimkou jednej politickej 

strany všetky strany prisľúbili pomoc s tým, že sme odposlali aj 

memorandá do sídiel politických strán. Takže predpokladám, že bude 

priestor na to, aby kontrasignáciou takýchto dokumentov bola aj 

prejavená vôľa ostatných podporiť úsilie nás, tu, v regiónoch,    

v mestách a na krajoch zachovať služby aspoň v tej úrovni, ako sú. 

Považoval som to za dôležité povedať aj preto, lebo keď sa bude 

pripravovať rozpočet pre budúci kalendárny rok, je možné, ak by 

došlo k nejakému rozhodnutiu tej vlády, ktorá vzíde po septembri, 

že štát nemá peniaze a Všeobecná zdravotná poisťovňa je v problé- 

moch, že si to máme nejakým spôsobom tých 13 000 EUR mesačne      

na jednu ambulantnú pohotovosť rozdeliť, tak aby teda sme vedeli, 

že bude to cieľom nielen mestských samospráv, kde tie ambulancie 

sídlia, ale budeme žiadať o podporu a pomoc, samozrejme, aj 

Trenčiansky samosprávny kraj a navzájom ako kolegov tam, kde tie 

pohotovosti sú a kde ich môže zachovať. Toto považujem za tému, 
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ktorá momentálne veľmi rezonuje, pretože viacerí lekári podávali 

výpovede v rámci Trenčianskeho kraja, v niektorých okresoch viac, 

v niektorých menej a dúfam, že to ustojíme a že ustojíme aj tie 

pohotovosti, ktoré zatiaľ, chvála pánu Bohu, fungujú a majú 

dostatok lekárov. A chcem sa poďakovať, pán predseda, tebe za to, 

že vzhľadom na to, že som mal tie rokovania s politickými 

stranami, bol si odniesť spolu s Elenkou a naším pánom riaditeľom 

Gabom Krbúšikom viac ako 35 000 podpisov, ktoré sa zbierali      

na Myjave, v Partizánskom a vôbec v celom Trenčianskom kraji, tzn. 

že táto téma, ktorá nás spojila v rámci Trenčianskeho kraja išla 

naprieč krajom, ale samozrejme, že gro riešili aj kolegovia      

na Myjave a spoločne v Partizánskom takisto. Takže chcem sa 

poďakovať za to, že tejto téme sme sa ako Trenčiansky samosprávny 

kraj venovali. Otázka ale už len znie, čo bude po parlamentných 

voľbách a či sa optimalizácia siete nemocníc bude dotýkať Myjavy    

a Partizánskeho tak, ako bolo schválené, alebo sa vytvorí priestor 

na dvojročný odklad a prípravu nemocníc. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za otvorenie týchto bodov. Naozaj 

zdravotníctvo je ožehavá téma a my sme boli u pána ministra 

zdravotníctva na rokovaní. Odniesli sme tú petíciu s 35.000 

podpismi, prijal nás a výsledok bol asi, Hela, aby som to 

neskresľoval celé. Petíciu teda akože prijali, rokovali sme,       

s tým, že teraz prebiehajú vlastne hodnotenia týchto nemocníc,     

a v ktorom mesiaci nám majú dať vedieť? teraz nejaký výsledok      

s tým, že potom nemocnice by vlastne od 1. januára boli zaradené  

v tej kategórii ako ministerstvo navrhlo, hej? Čiže by boli stále 

v tej prvej kategórii. My stále dúfame, že sa toto nestane, že 

teda budú tie nemocnice po tých programoch doplnkových, ktoré majú 

aj odsúhlasené, že sa udržia teda v tej druhej kategórii podľa 

tých nových hodnotiacich kritérií, pretože naozaj aj na Myjave tá 

dostupnosť nie je do tých 30 minút. Môžu robiť kružníc koľko chcú, 

môžu si to merať ako chcú. Takže my to, čo sme si schválili        

na zastupiteľstve, to čo podpísalo 35 000 ľudí, hlavne teda        

z Trenčianskeho kraja, za toto budeme ešte stále bojovať a pevne 

verím, že aj nová vláda, ktorá príde prehodnotí túto kategorizáciu 

týchto nemocníc aj v Trenčianskom kraji. Samozrejme, že sme sa 

pýtali aj na rušenie detských pohotovostí. Viete, že v Tren- 

čianskom kraji, v 9 okresoch máme pohotovosť v siedmich. Vlastne 

Púchov zabezpečuje Považská Bystrica cez našu nemocnicu a Bánovce 

zabezpečuje Trenčín, vlastne. Ten návrh, ktorý je z dielne         

a z pera Ministerstva zdravotníctva je to, že aby u nás zostali 

iba 3 detské pohotovosti: v Považskej Bystrici, v Trenčíne        

a v Prievidzi. Čo si myslíme, že je, že nieže je zle, to je 

nemysliteľné, aby ľudia niekde z kopaníc s dieťaťom išli takýmto 

spôsobom až do Trenčína na detskú pohotovosť. A to, čo teraz 

vlastne robia aj títo lekári, tí detskí lekári, ktorí, samozrejme 

majú určitý vek a dávajú výpovede. Neviem Hela ako je to u nás v 

Trenčianskom kraji, či už podávali niektorí výpovede, už podávali. 

Čiže musíme s nimi komunikovať a ak nezabezpečíme ani, pretože to 

je, to je súčasť, to je prvé, keď príde, proste to je triedenie 
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tých pacientov, keď vidí ten lekár, ten detský lekár v tej 

ambulancii pohotovostnej, že má to dieťa nejaké problémy, tak ho 

pošle ďalej do nemocnice, ak vidí, že je to okej, tak mu predpíše 

nejaké lieky, pošle ho domov, prípadne do lekárne a ak toto 

zrušíme týchto 6 bodov pohotovosti, hovorím u nás v Trenčianskom 

kraji, tak potom všetci sa budú posielať do nemocníc,     a to asi 

nie je dobré a budú tieto nemocnice naďalej alebo ešte viac 

zahltené, ako tomu bolo doteraz. Čiže tu nejakým spôsobom 

apelujeme na zdravý rozum Ministerstva zdravotníctva, aby tieto 

veci Ministerstvo zdravotníctva zmenilo. Ja viem, že tých lekárov 

nie je veľa, nie je ich dostatok, veľa ich pracuje viac hodín, ako 

by malo pracovať a myslím, že aj keď sa zrušia tieto detské 

pohotovosti, že budeme mať iba 3 v Trenčianskom kraji, tak si to 

môže odniesť naozaj ten detský pacient v budúcnosti. Tak Jozef, 

som rád, že si otvoril aj túto tému a že spoločne nielen ZMOS, ale 

aj SK8 bude naďalej presviedčať Ministerstvo zdravotníctva jednak 

o tej sieti, aby tá sieť nebola tak funkčná, ako je navrhnuté      

zo strany Ministerstva zdravotníctva a jednak aj tie detské 

pohotovosti, aby ostali teda v každom okrese. Ono to asi nie je 

ani problém finančných prostriedkov, ale skôr tých lekárov, 

lekári, ktorí nechcú. Pani Štefíková sa hlási, ak dovolíte, ona by 

vám, keďže sme v bode Diskusia - Rôzne, ona by vám tiež povedala      

k tomu viac. Nech sa páči, Hela. Ak dovolíte, pani poslankyne, 

páni poslanci, nech sa páči. 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Príjemný dobrý deň. Vážený pán predseda, vážení páni 

podpredsedovia, vážené panie poslankyne, páni poslanci. Ja si 

dovolím doplniť slová pána predsedu, aby nevznikla nejaká panika, 

že lekári dávajú výpovede zo služieb. Je to pravda, lekári dávajú 

výpovede zo služieb organizátorom ambulantnej pohotovostnej 

služby. V našom kraji sa to týka Partizánskeho, Považskej 

Bystrice, Prievidze a niečo v Trenčíne. Takže Myjava, nikto nedal 

výpoveď, Nové Mesto zatiaľ nikto nedal výpoveď. A niekde sú tie 

výpovede sporadické. Pohotovosti ale naďalej budú fungovať až      

do júna budúceho roku, ako sú platné povolenia, pretože zákono-

darca myslel na takúto situáciu a ak organizátor, ktorý je 

súkromný poskytovateľ alebo nemocnica, nedokáže zabezpečiť lekárov 

do služby, tak má povinnosť samosprávny kraj. Čiže my budeme 

rozpisovať teda poskytovateľov do služieb, ktorí potom budú mať 

povinnosť túto službu vykonať. Máme s tým už skúsenosti aj         

z minulosti, je to obrovský proces, je to pracné, pretože každému 

jednému píšeme osobný list, telefonujeme, doprosujeme sa, oni 

odmietajú, atď.. Takže, čaká nás zasa veselé leto a teda horúce 

obdobie. Čo sa týka pohotovosti do budúcna, tak my sme vyjadrili 

zásadný nesúhlas s týmto rušením ambulantných pohotovostí a tak 

isto aj lekári, pretože nie je pravda, že lekári súhlasia s tým, 

že budú chodiť do služieb na veľké vzdialenosti. Ja som sa 

rozprávala s viacerými lekármi, napr. lekári z okresu Myjava 

zásadne nesúhlasia so smerovaním Ministerstva zdravotníctva, aby 

potom chodili vykonávať služby do Skalice. Takisto aj lekári       

z okresu Senica nesúhlasia, aby chodili vykonávať služby         



24 

 
do Skalice. Keď si zoberieme, pokiaľ by sa zrušila pohotovosť      

na Myjave, v Novom Meste a v Senici, tak vlastne celý ten región 

je bez ambulantnej pohotovostnej služby. V praxi to bude znamenať, 

že rodičia s deťmi buď si budú volať záchranku a budú dovezení     

do najbližšej nemocnice, v tomto prípade na Myjave, kde prídeme 

mesačne o 13.000,- euro paušál, čo je vlastne za 6 rokov slušná 

suma a keď si zoberieme krát 6, tak kraj príde zhruba 

o 6.000.000 EUR. Pretože Ministerstvo zdravotníctva vôbec nerieši 

presun finančných prostriedkov do tých existujúcich pevných bodov. 

Čiže obávam sa, že ani rozpočet Trenčianskeho samosprávneho kraja, 

ani rozpočty miest a obcí by nevykryli tú sumu, ktorá bude a ktorá 

každoročne rastie, nakoľko sa každoročne zvyšujú mzdové náklady    

a pod.. Čiže musíme zjednotiť úsilie a bojovať za to, aby tie 

pevné body zostali zachované, pretože na ten pevný bod sú viazané 

peniaze a hľadať alternatívne možnosti poskytovania ambulantnej 

pohotovostnej služby v rámci regiónu. Napr. nemusí byť služba 

dostupná do tej 22:00, stačí skrátiť ambulantné pohotovostné 

služby, alebo riešiť napr. víkendové služby a pod.. Čiže aby vôbec 

bolo Ministerstvo zdravotníctva prístupné diskusii. Čiže záverom, 

budeme naďalej bojovať, dávame zásadné pripomienky k návrhu 

vyhlášky. Do 30. 6. budúceho roka by mali existujúce pevné body 

fungovať. Momentálne idú zrušiť tie 2, ktoré nie sú obsadené: 

Púchov a Bánovce, to bude k 1. 8. a Partizánske, myslím, pani 

doktorka má povolenie platné do nejakého septembra alebo októbra 

budúceho roka, čiže tá zmena by mala potom v Partizánskom nastať 

ešte neskoršie. Ďakujem veľmi pekne a ospravedlňujem sa, že som 

zdržiavala. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Samozrejme, pre TSK to bude veľmi prácne, 

teraz, pre odbor zdravotníctva, vlastne všetky tie povolenia dávať 

a oni majú povinnosť nastúpiť, hej?  

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Keď TSK rozhodne, majú povinnosť nastúpiť do služby. Ďakujem. 

Poprosím ešte niekto do bodu Diskusia - Rôzne? Áno, nech sa páči, 

ešte v krátkosti. Pustite pána podpredsedu Božika ešte. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD.  

Ďakujem pekne, pán predseda, iba chcem kolegyne, kolegov, pokiaľ 

to nevedia, informovať o tom, že jeden z prvých krokov, ktoré 

urobilo Združenie miest a obcí Slovenska po 24. máji, bolo 

podpísanie strategického partnerstva so Združením samosprávnych 

krajov SK8, kde ZMOS a SK8 idú spoločne vo väzbe aj k reforme 

verejnej správy s cieľom zachovať 8 funkčných krajov, posilnenie 

kompetencií a pokiaľ nebude zmenený zákon o tripartite, tak 

Združenie miest a obcí Slovenska v tripartite zastupuje aj 

Združenie samosprávnych krajov. A zajtra máme spoločne aj s 

predsedom pánom Viskupičom dôležitú tlačovú besedu pred Úradom 

vlády vo väzbe na neriešenie kompenzácií, ktoré boli prisľúbené    

a sú schválené v rozpočte Slovenskej republiky, a o nich pre-

zentoval, o nich hovoril bývalý predseda vlády. Takže táto téma je 
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aj pre samosprávne kraje, aj pre obce a mestá veľmi dôležitá, je 

dôležitá pre každý jeden rozpočet a v tomto duchu ideme bok       

po boku s cieľom obhájiť služby, ktoré my garantujeme pre našich 

obyvateľov ako v obciach, mestách, tak aj v samosprávnych krajoch. 

Iba taká dôležitá informácia, že strategické partnerstvo územných 

samospráv bolo uzatvorené zhruba 2 týždne po sneme. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za informáciu. Ešte niekto, prosím vás, do diskusie? Ak 

nikto, uzatváram bod číslo 8. Diskusia - Rôzne. 

 

 

9. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Presunieme sa k bodu číslo 9., a to je Interpelácie poslancov 

Zastupiteľstva TSK. Nech sa páči, otváram bod číslo 9.. Ak 

nikto... Pán poslanec Cíbik, nech sa páči. 

MUDr. Viliam Cíbik, PhD. (poslanec)  

Vážený pán predseda, vážení kolegovia, kolegyne. Chcel by som 

požiadať pána predsedu aj ostatných kolegov vo väzbe na výstavbu 

kanalizácie v našom regióne, teda v našej obci. Pred dvoma rokmi 

sme požiadali o zrušenie dotácie na vybudovanie nového cestného 

krytu smer Vršatec z toho dôvodu, že sa práve javilo, že 

kanalizácia v dohľadnej dobe sa bude robiť. Aby sa jednoducho 

nezačalo rýpať do nového asfaltu. Teraz sa finišuje a ja by som 

bol rád, keby táto naša iniciatíva sa pretavila do zaradenia tohto 

úseku pre opravu ciest na budúci rok. Interpeláciu pošlem aj 

písomne. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec asi myslíš len tie polovičné 

profily, ktoré nebudú súčasťou opravy po kanalizácii, ktorá sa 

buduje vo vašej obci a v susednej obci. Áno, ja tam tiež bicyklom 

chodím do roboty cez tú obec, áno, viem o tom. Čiže oprava ciest  

v polovičnom profile v obci Pruské, a ako sa volá tá obec druhá?   

A Bohunice, hej. Si to poznačia z odboru dopravy aj zo Správy 

ciest TSK, a pripravia teda návrh nejaký na budúci rok.  

Ďakujem veľmi pekne. Ešte niekto s interpeláciou? Ak nikto, 

uzatváram bod číslo 9. Interpelácie.  

 

 

10. Záver 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dostávame sa teda zdarne k záveru dnešného rokovania. Chcem vám 

poďakovať za dnešné rokovanie zastupiteľstva Trenčianskeho 

samosprávneho kraja. Myslím, že sme to celkom fajn časovo zvládli.       

Ďalšie zastupiteľstvo bude takmer o 3 mesiace, ku koncu septembra, 

25.9.2023, Rada predsedov by mala byť 11.9.2023 a komisie teda 

hneď po prázdninách 4. a 6.9., pondelok a v stredu. Tam budeme mať 

určite viac bodov a potom je tam novembrové zastupiteľstvo, ktoré 

bude, tak tam budeme mať toho ešte viac a veľa dôležitých 



26 

 
materiálov. Takže ďakujem vám za dnešné rokovanie, som rád, že ste 

prišli, a Peter Marušinec chce asi ešte niečo povedať. Nech sa 

páči. 

Ing. Peter Marušinec (poslanec)  

Ďakujem. Ja by som chcel povedať k tým komisiám 4. 9.. Prosím vás, 

pamätajte, že je otváranie školských rokov. Čiže ak dáte rokovania 

na nejakú ôsmu, deviatu hodinu, tak bude aj dosť ospravedlnených    

a komisie nebudú uznášaniaschopné. Čiže treba to nejako posunúť, 

tak po tej deviatej, desiatej hodine ten začiatok. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Si predseda Komisie školskej, ty si určuješ čas, si určite sami 

predsedovia komisií, prosím vás, dobre? A nemusíte to mať ani 

štvrtého, môžete to mať kľudne piateho alebo šiesteho, dobre? Ako 

vám bude vyhovovať. To už si zmanažujte potom s jednotlivými 

predsedami komisií.  

     Ďakujem veľmi pekne a prajem vám príjemné dovolenkové        

a prázdninové obdobie. Nech sa vám darí a dúfam, že sa tu v zdraví 

všetci stretneme potom v septembri. Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

 

Trenčín,  12.7.2023 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK   
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